
Mosina, dnia 11 lutego 2013 r.
BR.0003.532.2013

w Mosinie

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytań radnego Łukasza Kasprowicza

w sprawie umów z firmą Famiły House.

Do wiadomości:

Pan
Łukasz Kasprowicz
Radny Rady Miejskiej
w Mosinie

Pani

Zofia

Gminy Mosina



W Rada Mei w

Wpł. dnia „((2 J

Nr sprawy. Oo3.

PYTANIE/WNIOSKI RADNEGO

Imię i Nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz

W sprawie: umów z firmą Family House

W związku z zarządzeniem burmistrza Nr GG 0151/497/09 z dnia z dnia 22
października 2009r. mam pytania:
1/Jaki interes ma gmina w nabywaniu tych dróg wymienionych w zarządzeniu od
spółki Family House?
2 /Najakim etapie sąrozmowy o których na sesji rady miejskiej mówił zastępca
Sławomir Rataj czak. Jaką cenę proponuje spółka, a jaką cenę jest skłonna zapłacić
gmina?
3/ Czy gmina kiedykolwiek kupiła jakąkolwiek nieruchomość od spółki Famiły
House
4/Czy gmina kiedykolwiek kupiła jakąkolwiek nieruchomość o Izabeli bądź
Jakuba Pyżalskich?
5 /Jakie nieruchomości i kiedy nabyli od gminy Mosina: spółka Famiły House lub
Izabela bądź Jakub Pyżalscy?
6/ czy gmina Mosina podpisywała jakiekolwiek umowy, bądź zobowiązania do
nabycia nieruchomości w określonym czasie bądź w przypadku zaistnienia
określonych okoliczności od spółki Famiły House lub Izabeli bądź Jakuba
Pyżalskich?

Mosina 10 luty 2013

RADNY RADY MIEJSKIEJ GMINY MOSINA

Łukasz Kasprowicz


